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Mission

APS Guiding Questions:
Who am I?

Who are you?
Who are we together?

APS - Seven Values
Citizenship
Empathy
Inclusivity
Innovation
Relationships
Self-Awareness
Optimism
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Message from the Office

These past few weeks have been filled with opportunities to connect.
What a pleasure it was for staff to connect and build partnerships with
families on Parent-Teacher Night. Many educators shared excitement
about getting to know who their scholars are through the lens of their
families. As well, it was time to pause, take a breath and reflect on the
learning that continues to take place in the building and the many
successes experienced both individually and collaboratively.

We are looking forward to an Aldergrove tradition, the Gingerbread
Workshop on Thursday, December 5, 2024, from 3:30-6:30 pm. This
will be an excellent opportunity for school and home to come together
and share experiences. Purchase your kit here.

Many thanks for the continued partnerships and conversations over
these past few weeks. We look forward to more opportunities to
connect and grow together.

Thank you for your continued partnership.

Ms. Jessa Mr. Pamayah
Principal Vice Principal

Resources for Families
Guide to the School Year
Centre for Black Excellence
Triple P Positive Parenting Seminars
Student Mental Health and Addiction Newsletter

School Schedule
8:15 am - staff on duty outside
8:25 am - entry bell
8:30 am - learning block
10:10 am - 10:40 am recess
10:40 am -12:20 - learning block
12:20 pm - 1:20 pm lunch
1:20 pm - 3:00 pm learning block
3:00 pm - dismissal

Safe Arrivals: Please be on
time for school. If your child
is late or will be absent,
please inform the school
office or use EDSBY to
share this information.



Elementary School Dental Screening Program

York Region Public Health has resumed the dental screening program in schools.
Public health staff will begin visiting Aldergrove on January 13 and 14 2025.
A letter will be distributed to families closer to the time of screening.

Gifted Screening

A letter was sent home regarding dates and steps for the process. Please connect with the office for
further information. If you did not receive an update for your Grade 3 scholar, please reach out to
the office for further information.

Cold Weather is Here!

This is a reminder that all scholars are expected to go outside for recess. Please ensure that your
child/ren are dressed appropriately for winter weather. A change of clothes would be helpful for
primary children should they get wet during the day. Please make sure all clothing items are labeled
with your child’s name. Our “Lost and Found” bin gets filled up quickly and belongings often go
unclaimed. Please make sure your child has a pair of indoor shoes for school.

YRDSB Family Dashboard

YRDSB is excited to launch our new Family Dashboard. The dashboard will give you secure
one-stop access to information and applications related to your child’s education. It is designed to
make it easier for families to engage with their child’s education. In this first phase, the dashboard
will include secure access to report cards when they are distributed and links to useful information
for parents/guardians.

Important notes before setting up your account:
● If you wish to use a different email, please contact the school to update your email on file



before creating your account. YRDSB email addresses (@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca) will
not be accepted.

● Each account must have a unique email address, if you have a shared family address that is
being used by more than one contact, you will only be able to set up one account. If you
would like to set up individual accounts for access, one of the contacts will need to contact
the school and update their email address on file with the school.

● As long as your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family
Dashboard, you should see all of your children.

● Passwords are required to be a minimum of eight characters and a maximum of 256
characters. Requires three out of four of the following types of characters: lowercase
characters; uppercase characters, numbers (0-9); symbols..

● Display Name refers to the parent/guardian who is creating the account. This does not have
to match the name in our system.

● If you are not sure of your child’s student number, it is your child’s student login for Google
Classroom.

● You only need information for one student to create your account. Once created, as long as
your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family
Dashboard, you should see all of your children.

● Once you have set up your account, you can access the dashboard using family.yrdsb.ca
or under Family Resources, which can be found on the homepage from the Board website or
school websites.

● If you forget your password – from the login screen, select the forgot password in order to
create a new password.

Setting up your account
● Visit family.yrdsb.ca to set up your account.
● Click “No account? Create one” under the email.
● Enter this email address into the email field and click the Next Button.
● Check your email, you will receive an email with a one-time code that expires within 30

minutes in order to confirm your identity.
● Return to the account creation screen and enter this code.
● Once your email has been validated you will be asked to create a password, enter a Display

Name (parent/guardian name) and enter the following information about your child or one of
your children for further verification:

○ Student Number
○ Student Birthdate
○ Student Home Address Postal Code

Accessing Support
More information, instructions and frequently asked questions are available on the Board website
Family Dashboard Help Page. A translation tool is available on the Board website that will translate
this information into over 80 languages.
A call centre is also available to support you with setting up your account. The call centre will be
available:

● November 19, 21st – from 5:00-8:00 p.m.
Contact:

● Newmarket and Northern York Region: 289-340-0036
● GTA/Toronto: 647-749-4324

For additional support, you can also email: FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca



Breakfast Club

Breakfast club is open everyday at 8 AM in the staffroom. Please have your children enter through
the front door and follow the signs to the staffroom. All scholars are welcome to attend.

Note: Breakfast Club opens at 8AM sharp. Early drop off is not available.

Aldergrove Lunch Programs

Aldergrove is providing following lunch
programs:
Tuesday: Pizza Lunch until January 28.
Wednesday: Sushi Lunch until January 29.
Thursday: Sub Lunch until January 30.
Friday: Lunch Lady. Please Order Here.

Thank you for your support. Funds raised support subsidizing field trips, Scientists in the School
workshops, Author visits and much more!

Bus Loop Safety
Drivers must not park and leave their vehicle in the “Kiss-and-Ride” or
Bus Loop as it can be unsafe for arrival and dismissal. The Staff
Parking Lot is closed and should not be used.

➢ Immediately drop off/pick up passengers
➢ NO sitting and waiting for your child
➢ NO leaving your vehicle
➢ This sign overrides any ‘kiss and rides’ or any instruction from non-city

officials
➢ Please drive slowly as you enter the school. Safety is a priority.

Message from Our Trustee
December 2024

As we approach the winter break, I am happy to share a few updates from the Board of Trustees
and to wish you all the very best for the approaching break and holiday season.

Multi-Year Strategic Plan

In October, we launched our new Multi-Year Strategic Plan: Building Unity, Achieving Excellence.
The plan sets out three priorities that will guide our direction and decision-making as a school
board: student achievement, health and well-being, and human rights and inclusive education. It
was developed by the Board of Trustees based on feedback received from the community, and we
are grateful to everyone who shared their input. It was important to Trustees to ensure that this is a
plan that serves the needs of our students and community. I invite you to learn more about this
plan.



Family Engagement

Earlier in the fall, we hosted a series of school council forums, bringing together school council
representatives for an evening of shared learning and discussion. It was a wonderful opportunity to
recognize the important role school councils play in our system and to connect with families. Thank
you to all of the family members who are supporting the work of our school councils, volunteering in
schools, attending events and meetings, sharing information and getting involved in any way to
support and strengthen our schools and school communities.
Some families have asked for tips on encouraging their children to share more information about
their school day. Here are some tips that I hope you find helpful.
As part of our ongoing commitment to working in partnership with families to support your child’s
education, we also recently introduced the Family Dashboard. The dashboard will offer you secure,
one-stop access to information and applications related to your child’s education. If you have not
yet signed up, you can find more information on the Board website.

Happy Holiday Season and Winter Break

For many in our community, this time of year includes significant dates and celebrations. For those
who are celebrating, I wish you a happy and joyous celebration. It is also a valuable time to connect
with family and friends, as well as to rest and recharge. I wish you all a safe and enjoyable winter
break and we look forward to welcoming you back in January.

Jenny Chen, Trustee, Markham Wards 1 and 8

French Immersion Information Night & Registration Process for 2025/2026

French Immersion (FI) registration will begin January 17, 2025, and as such, we wanted to take this
opportunity to share updated information. FI Information Night will take place on January 16, 2025,
at 7 p.m. Please visit the FSL page for more information about the information night and FI
registration. You can also access a FI newsletter insert to share with all Year 2 Kindergarten
families. More information about registration will be available in January.





December 2024

🍲🥛🥞 The Breakfast Program is OPEN every day from 8:00 - 8:25 am

Sunday Monday Tuesday Wednesday Thursday Friday Saturday

1
World
AIDS Day

2
Day 1
CAPC 9:30-11:30
International Day of the
Abolition of Slavery

Food Drive Starts

3
Day 2
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕
GR6-1 and GR56-1
Watershed Program

4
Day 3
Sushi Day🍣
GR6-1 Scientist in the
School
Alectra Presentations

5
Day 4
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪
3:30 Gingerbread
Workshop

6
Day 5
Lunch Lady
Day of Remembrance
and Action on Violence
Against Women

7

8 9
Day 1
CAPC 9:30-11:30

10
Day 2
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕
International Human
Rights Day

11
Day 3
Sushi Day🍣

12
Day 4
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪

13
Day 5
Lunch Lady

14

15 16
Day 1
CAPC 9:30-11:30

Food Drive Ends

17
Day 2
CAPC 9:30-11:30
Pizza Day🍕

18
Day 3
Walk to School Wednesday
Sushi Day🍣
International Migrants Day

19
Day 4
CAPC 9:30-11:30
Sub Day🥪

20
Day 5
Lunch Lady

21

22 23
Winter Break

24 25
Christmas
Chanukah
Kwanzaa

26
Boxing Day
Chanukah
Kwanzaa

27
Chanukah
Kwanzaa

28
Chanukah
Kwanzaa

29
Chanukah
Kwanzaa

30
Chanukah
Kwanzaa

31
New Year’s Eve
Chanukah
Kwanzaa

School Resumes after the Winter Break on
Monday, January 6, 2025!

📞Phone: (905) 470-2227 ✉️Email: aldergrove.ps@yrdsb.ca 📲Twitter: @aldergroveps
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Mission 

 

APS 指导问: 
我是谁?  
你是谁?  

我们在一起是谁? 

 APS – 七个价值 
Citizenship 公民责任 
Empathy 同理心 
Inclusivity 包容 
Innovation 创新 
Relationships 关系 
Self-Awareness 自觉 
Optimism 乐观 
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来自办公室消息 
 

过去几周充满了交流的机会。在家长会之夜，学校员工们很高兴与家庭建立联

系并建立伙伴关系。许多教育工作者都很高兴能通过家庭的视角了解他们的学

生。此外，现在是时候停下来，喘口气，反思一下这栋建筑中继续进行的学

习，以及个人和合作中取得的许多成功。 

 

我们期待着 Aldergrove 的传统，即 2024 年 12 月 5 日星期四下午 3:30-

6:30 举行的姜饼工作坊。这将是学校和家庭聚在一起分享经验的绝佳机会。

在这里购买您的套件。 

 

非常感谢过去几周持续的合作和对话。我们期待有更多机会联系和共同成长。 

 

感谢您持续的合作。 

 

Ms. Jessa                          Mr. Pamayah 
校长                                   副校长 

家庭资源 
学年指南 
黑人卓越中心 
积极育儿研讨会 
学生心理健康和成瘾通讯 
 

学校时间表 
上午 8:15 - 工作人员在外面值班 
上午 8:25 - 入校铃声 
上午 8:30 - 学习时段 
上午 10:10 - 10:40 休息 
上午 10:40 - 12:20 - 学习时段 
下午 12:20 - 1:20 午餐 
下午 1:20 -  3:00 学习时段 
下午 3:00 - 放学 
 

 
安全到校：请准时到校。如

果您的孩子迟到或缺席，请

通知学校办公室或使用 
EDSBY 分享此信息。 

  



小学牙科筛查计划 
 
约克区公共卫生局已恢复学校牙科筛查计划。公共卫生工作人员将于 2025 年 1 月 13 
日和 14 日开始访问 Aldergrove。 
 
将在筛查时间临近时向家庭分发一封信。  

 

资优筛选 
 
已向家长发送了一封信，告知流程的日期和步骤。请联系办公室获取更多信息。如果您没有收到 3 年
级学生的最新消息，请联系办公室获取更多信息。 

 
寒冷天气来了！ 
 
在此提醒，所有学生都需要外出休息。请确保您的孩子穿着适合冬季天气的衣服。如果小学生在白天

被淋湿，换洗衣服会很有帮助。请确保所有衣物都贴有您孩子的名字。我们的“失物招领”箱很快就

会装满，物品经常无人认领。请确保您的孩子有一双上学用的室内鞋。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

YRDSB Family Dashboard  家庭仪表板 
 
YRDSB 很高兴推出我们新的家庭仪表板。仪表板将为您提供安全的一站式访问与您孩子的教育相关的信息和

应用程序。它旨在让家庭更容易参与孩子的教育。在第一阶段，仪表板将包括分发成绩单时的安全访问以及指

向父母/监护人有用信息的链接。 
 
设置帐户前的重要说明： 

• 如果您希望使用不同的电子邮件，请在创建帐户前联系学校以更新您存档的电子邮件。YRDSB 电子邮

件地址（(@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca）将不被接受。 
• 每个帐户必须有一个唯一的电子邮件地址，如果您有一个共享的家庭地址，并且被多个联系人使用，

您将只能设置一个帐户。如果您想设置个人帐户，其中一个联系人需要联系学校并更新他们在学校存

档的电子邮件地址。 
• 只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓

名。 
• 密码长度至少为 8 个字符，最多为 256 个字符。需要以下四种字符中的三种：小写字母；大写字母、

数字 (0-9)；符号。 
• 显示名称是指创建帐户的父母/监护人。此名称不必与我们系统中的名称一致。 
• 如果您不确定孩子的学生编号，则它是您孩子在 Google 课堂上的学生登录名。 
• 您只需要一名学生的信息即可创建帐户。创建帐户后，只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，

当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓名。 



• 设置帐户后，您可以使用 family.yrdsb.ca 或家庭资源访问仪表板，该仪表板可在教育局网站或学校网

站的主页上找到。 
• 如果您忘记了密码 - 从登录屏幕，选择忘记密码以创建新密码。 

 
设置您的帐户 

• 访问 family.yrdsb.ca 设置您的帐户。 
• 单击电子邮件下的“没有帐户？创建一个”。 
• 在电子邮件字段中输入此电子邮件地址，然后单击下一步按钮。 
• 检查您的电子邮件，您将收到一封电子邮件，其中包含一个一次性代码，该代码将在 30 分钟内过期，

以确认您的身份。 
• 返回帐户创建屏幕并输入此代码。 
• 您的电子邮件验证通过后，系统会要求您创建密码、输入显示名称（父母/监护人姓名）并输入有关您

孩子或其中一个孩子的以下信息，以便进一步验证： 
1. 学生编号 
2. 学生生日 
3. 学生家庭住址邮政编码 

获取帮助 
更多信息、说明和常见问题解答可在教育局网站家庭仪表板帮助页面上找到。教育局网站上有一个翻译工具，

可将这些信息翻译成 80 多种语言。 
呼叫中心也可以帮助您设置帐户。 
联系方式：Newmarket 和北约克地区：289-340-0036 大多伦多地区/多伦多：647-749-4324 
如需更多支持，您也可以发送电子邮件至：FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca   

 

Aldergrove 午餐计划 
 
Aldergrove 提供以下午餐计划： 
周二：披萨午餐，截止至 1 月 28 日。 
周三：寿司午餐，截止至 1 月 29 日。 
周四：潜艇三明治午餐，截止至 1 月 30 日。 
周五：Lunch Lady，在此订购。 
感谢您的支持。筹集的资金将用于资助学生旅游、学校科学家研讨会、作家访问等！                                      

 

学校早餐  
早餐将于开学第一天（9 月 3 日星期二）上午 8 点在教职员休息室开始。请让您的孩子从前门进入，然后按照

指示牌前往教职员休息室。欢迎所有学者参加。  

注意：早餐俱乐部于上午 8 点准时开放。不可提早送孩子来。  
 
 

校巴环路安全 
 
司机不得将车辆停放在“Kiss-and-Ride”上下车接送区或校巴环路内，因为这

会影响上下车的安全。员工停车场已关闭，请勿使用。 
 
➢ 立即接送乘客 
➢ 请勿坐着等孩子 
➢ 请勿离开车辆 
➢ 此标志优先于任何“上下车接送”或非市政的任何指示 

 
 



来自我们校董事的消息 
2024 年 12 月 
 
随着寒假的临近，我很高兴与大家分享一些来自董事会的最新消息，并祝大家在即将

到来的假期和假期里一切顺利。 
 
多年期策略计划 

10 月，我们推出了新的多年期策略计划：团结一致，追求卓越。该计划列出了三个优先事项，将指

导我们作为学校董事会的方向和决策：学生成绩、健康和福祉以及人权和包容性教育。它是由董事会

根据收到的社区反馈制定的，我们感谢所有分享意见的人。对于校董事来说，确保该计划满足我们学

生和社区的需求非常重要。我邀请您了解有关该计划的更多信息。 
 
家庭参与 
秋初，我们举办了一系列学校理事会论坛，将学校理事会代表聚集在一起，进行一晚的共同学习和讨

论。这是一次绝佳的机会，让我们认识到学校理事会在我们的系统中发挥的重要作用并与家庭建立联

系。感谢所有支持我们学校理事会工作、在学校做志愿者、参加活动和会议、分享信息并以任何方式

参与支持和加强我们学校和学校社区的家庭成员。 
一些家庭询问如何鼓励他们的孩子分享更多关于他们在学校的信息。以下是一些我希望对您有所帮助

的提示。 
 
作为我们与家庭合作支持您孩子教育的持续承诺的一部分，我们最近还推出了家庭仪表板。仪表板将

为您提供安全的一站式访问与您孩子的教育相关的信息和应用程序。如果您尚未注册，您可以在董事

会网站上找到更多信息。 
 
节日快乐，寒假愉快 
 
对于我们社区的许多人来说，一年中的这个时候包括重要的日子和庆祝活动。对于那些正在庆祝的

人，我祝你们庆祝快乐。这也是与家人和朋友联系以及休息和充电的宝贵时间。祝大家度过一个安全

愉快的寒假，我们期待着在一月份欢迎你们的到来。 
 
Jenny Chen，Markham 1 区和 8 区受托人 

 
 

2025/2026 法语浸入式课程信息之夜和注册流程 
 
法语浸入式课程 (FI) 注册将于 2025 年 1 月 17 日开始，因此，我们希望借此机会分享最新信息。FI 信息之夜

将于 2025 年 1 月 16 日晚上 7 点举行。FSL 页面以获取有关信息之夜和 FI 注册的更多信息。您还可以访问 
FI 简报插页，与所有 2 年级幼儿园家庭分享。有关注册的更多信息将于 1 月提供。 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 


